
Bestyrelsesmøde  20-02-2025 
Afdeling 14 

Referat fra Bestyrelsesmøde afd. 14, 20/02 2025 

Tilstede ved mødet er: 

Daniel (formand) 

Anab (kasserer) 

Deeqa (medlem) 

Kadriye (medlem) 

Dagsorden 

1. Velkommen til dette forsinkede møde, grundet formandsmødet der lå på den dag, hvor vi 

oprindeligt skulle have haft møde. 

2. Søren (formand afd. 18) fortæller om, hvordan man gør mht. budget og indkøb. Vi er 

blevet informeret om, hvordan vi holder styr på budgetterne, og hvilke der bruges til hvad. 

3. Der skal købes ny computer til vores kasserer, og der skal købes ny printer. 

Bestyrelseslokalet skal desuden indrettes anderledes, medlemmerne står for dette. En plan 

for hvordan dette skal gøres, og hvad der skal gøres, aftales ved næste møde. 

4. Forebyggelse af måger. Vi foreslår at der sættes en person ind, til at fjerne mågerederne 

fra tagene, da de er til meget stor gene, og der er relativt store udgifter på dem. Dette 

tages med til styregruppen, da det skal gøres på hele Stengårdsvej, ellers vil det ikke have 

den ønskede effekt, men blot flytte problemet, hvilket ikke er brugbart. 

 

Afslutning på mødet skete i god ro og orden. 

 


